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Vragen van het lid Schut-Welkzijn (VVD) aan de Minister en de 
Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het privacy lek 
van het UWV (ingezonden 5 december 2014). 

Vraag 1
Heeft u het bericht gelezen «UWV ontzettend laks met privacy»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de beveiliging van gevoelige persoonlijke gegevens bij de 
gemeente ’s-Hertogenbosch en het Uitvoeringsinstituut Werknemers-
verzekeringen (UWV) «zo lek is als een mandje»? 

Vraag 3
Kunt u bevestigen dat er geen beveiligingsplan is, geen adequate analyse en 
afwikkeling van beveiligingsincidenten en een volledige logging ontbreekt en 
dat dit een onacceptabel risico vormt dat gegevens in verkeerde handen 
komen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat een dergelijke inbreuk op de privacy ontoelaatbaar is 
en zo snel mogelijk moet worden aangepakt? 

Vraag 5
Wat is de stand van zaken van de samenwerking met de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten (VNG) om misbruik en oneigenlijk gebruik van 
Suwinet, het systeem van gegevensuitwisseling op het terrein van werk en 
inkomen, door ambtenaren te voorkomen? 

Vraag 6
Wat gaat u op korte termijn doen om dit lek te dichten? 

Vraag 7
Wilt u deze vragen uiterlijk een dag voor het Algemeen overleg Handhaving 
van 17 december aanstaande beantwoorden?

1 Telegraaf, 4 december 2014
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